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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ  
ΤΕΧΝΙΚΟ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΕΛΛΑΔΑΣ  
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΤΜΗΜΑ Ν. ΕΥΒΟΙΑΣ  
ΧΑΪΝΑ  & ΑΠΟΣΤΟΛΙΔΟΥ -ΧΑΛΚΙΔΑ (34100)  
τηλ.:2221061285-86, FAX:61287 
 

Τακτική Συνεδρίαση Διοικούσας Επιτροπής  Περιφερειακού Τμήματος 

Τεχνικού   Επιμελητηρίου  Ν. Εύβοιας 

συνεδρίαση με αριθμό 13 έτους 2018 από 17 Σεπτεμβρίου 2018 
 

Σήμερα την 17η του μηνός  Σεπτεμβρίου του έτους 2018 ημέρα της εβδομάδος  Δευτέρα 

και ώρα 19:30΄στα Γραφεία του Περιφερειακού Τμήματος συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση 

η Διοικούσα Επιτροπή, ύστερα από την 1718/14.09.2018 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου αυτής, για συζήτηση και λήψη απόφασης στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας 
διάταξης: 

 
ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ  

 
1ο θέμα: Ενημερώσεις 

α. Διάφορα  
β. Ηλεκτρονική υπογραφή 
γ. Ηλεκτρονική έκδοση οικοδομικών αδειών (πραγματοποίηση εκδήλωσης) 
δ. Ημερίδες 

2ο  θέμα: Συζήτηση – ανταλλαγή απόψεων σε θέματα που αφορούν τον κλάδο μας – 
για μια καλή και αποδοτική συνεργασία μεταξύ του Τμήματος μας και των Συλλόγων . 
 
Πίνακας αποδεκτών: Προς:     

1. Μέλη Δ.Ε. ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, 
2. Προεδρείο Αντιπροσωπείας ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, 
3. κ. Σταύρο Καμαριώτη μέλος Κ. Αντ/πείας ΤΕΕ, 
4. κ. Σοφία Ελευθεριάδου – Κουδούνη  μέλος Κ. Αντ/πείας ΤΕΕ. 
5. κ. Γωγώ Ρουσοδήμου μέλος Κ. Αντ/πείας  ΤΕΕ.  

 

ΩΡΑ ΕΝΑΡΞΗΣ: 19.50 μ.μ. 

ΩΡΑ ΛΗΞΗΣ: 21:00 μ.μ. 
 

 

Παρόντες   ΧΡΟΝΟΣ 

ΠΡΟΣΕΛΕΥΣΗΣ 

ΧΡΟΝΟΣ 

ΑΠΟΧΩΡΗΣΗΣ 

 Λάππας 

Κωνσταντίνος 
 

Πρόεδρος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Χαϊνά Αθηνά 

 

Αντιπρόεδρος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Παπαβασιλείου 

Δημήτριος 

Γενικός 

Γραμματέας 

ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Κηλίφης 

Εμμανουήλ  

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Πασσάς  

Γεώργιος 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Σταματούκος 

Πέτρος 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Χουχούμης 

Κωνσταντίνος 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 
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Απόντα     

 Θεοδώρου 
Χαράλαμπος 

Μέλος   

 Σαλταγιάννης 

Ιωάννης 

Μέλος   

 

Παρόντες επίσης ήταν:  

Η κ. Μπόκαρη Ιωάννα και  η κ. Παππά Αικατερίνη από την Αντιπροσωπεία του Π.Τ.  
Ο κ. Καμαριώτης Σταύρος από την κεντρική Αντιπροσωπεία.  

Και από τους Συλλόγους: Ο κ. Βαρελάς Χρ. (ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΩΝ Π.Μ.), η κ. Αναστασία 

Σουλιωτάκη (ΓΡ. ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ Μ.), ο κ. Βαρελάς Δημήτριος (ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΠΕΔΜΕΔΕ), ο 

κ. Μπελεγράτης  (ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΟΓΡΑΦΩΝ), ο κ. Κωστούρος Μιλάλης, ο κ. 

Βαγγελάκος (ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΕΜΔΥΔΑΣ), ο κ. Λέων (ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΜΗΧ/ΛΟΓΩΝ), ο κ. 
Θεοδώρου  (ΔΣ ΜΗΧ/ΓΩΝ) και κ. Παντελαίος (Δ.Σ. ΜΗΧ/ΓΩΝ) 

 
 
Παρούσα για γραμματειακή υποστήριξη η υπάλληλος του ΤΕΕ/Π.Τ.Ε: Αντωνιάδου Παναγιώτα.  

 
Χαλκίδα  17 Σεπτεμβρίου 2018 

Ο Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας      
Λάππας Κωνσταντίνος                              Παπαβασιλείου Δημήτριος         
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1ο θέμα: Ενημερώσεις 
α. Διάφορα  
β. Ηλεκτρονική υπογραφή 
γ. Ηλεκτρονική έκδοση οικοδομικών αδειών (πραγματοποίηση εκδήλωσης) 
δ. Ημερίδες 

 
Ο Πρόεδρος ενημέρωσε την Διοικούσα για τα παρακάτω: 
 
-Προγραμματίζει ο Πρόεδρος της Δ.Ε. επίσκεψη στον Πρόεδρο του Κεντρικού  

ΤΕΕ, για συζήτηση επί διαφόρων θεμάτων αλλά ιδιαίτερα την κατάσταση των 
οικονομικών του Τμήματος, που βρίσκεται σε δύσκολη κατάσταση λόγω της μη 
αποστολής από το Κεντρικό ΤΕΕ των οικονομικών ενισχύσεων. 

 
α. Διάφορα  
-   Έχουν δρομολογηθεί συναντήσεις για επίσκεψη σε φορείς του νομού, 

Δημάρχους, Αντιπεριφερειάρχη Σεβασμιώτατο. 
 
-Στο συλλαλητήριο που έγινε για την Αγορά, το γνωστό θέμα της καθυστέρησης 

από το ΚΑΣ της έγκρισης του σχεδίου αποκατάστασης, δεν παρευρέθηκε 
επίσημα η Δ.Ε., είχε αποσταλεί πρόσκληση από τον Δήμαρχο, αφενός γιατί είχε 
την έννοια συλλαλητηρίου και αφετέρου δεν είχε ακόμα συγκροτηθεί σε σώμα η 
νέα Δ.Ε.  

 
-Προγραμματίζεται ενόψει και της καταγραφής στο Κτηματολόγιο και της 

υπόλοιπης Εύβοιας, να γίνουν επι τόπου συναντήσεις με τα Πολεοδομικά 
γραφεία του Νομού από το Περιφερειακό Τμήμα.  

 
-Παρέστη ο Πρόεδρος σε ημερίδα του Δικηγορικού Συλλόγου με θέμα «το δίκιο 

του περιβάλλοντος». Έγινε αναφορά για τις νέες ρυθμίσεις, το νόμο που έχει να 
κάνει με τους δασικούς χάρτες, πυκνοδομημένα,  υδατορέματα, αιγιαλούς, 
κλπ. Μια παρόμοια ημερίδα αν πραγματοποιηθεί και από το ΤΕΕ θα ήταν 
ενδιαφέρουσα.  

 
-Είναι απαραίτητο να προγραμματιστεί ημερίδα- ενημέρωση για το θέμα του 

νέου νόμου που αφορά την Πυροσβεστική, αντικατάσταση του  Ν.  7188. 
Αφορά όλες τις ειδικότητες των μηχανικών.  

 
β. Ηλεκτρονική υπογραφή 
-Το της ηλεκτρονικής υπογραφής για τους συναδέλφους που ασχολούνται με το 

αντικείμενο των διαγωνισμών, είναι απαιτητό στην πράξη πλέον  να έχουνε 
ηλεκτρονική υπογραφή, αλλά και οι μελετητές οι οποίοι συμμετέχουν.  

Θα γίνει διερεύνηση για αποστολή προσφορών από εταιρείες που παρέχουν την 
παραπάνω υποστήριξη.  

 
γ. Ηλεκτρονική έκδοση οικοδομικών αδειών (πραγματοποίηση εκδήλωσης) 
 
-Οι  διαδικασίες ηλεκτρονικής υποβολής ελέγχου και έκδοσης διοικητικών 

πράξεων του άρθρου 29 του ν.4415/17 και καθορισμός ηλεκτρονικών 
υπηρεσιών, ξεκίνησε από 3.8.2018 η πιλοτική λειτουργία του νέου 
πληροφοριακού συστήματος. Με δεδομένο ότι και η κανονική υποχρεωτική 
λειτουργία προβλέπεται αντίστοιχα στις 15.10.2018 έχει προγραμματιστεί σειρά 
ενημερωτικών εκπαιδευτικών συναντήσεων στα Περιφερειακά Τμήματα του ΤΕΕ 
από το Κεντρικό. Για το Περιφερειακό Τμήμα της Εύβοιας έχουν 
προγραμματιστεί στις 12.10.2018 δύο συναντήσεις,  που θα διενεργηθεί 
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αναλυτική παρουσίαση και ενημέρωση, με επιδίωξη να παρίστανται όσο το 
δυνατόν περισσότεροι συνάδελφοι μηχανικοί και στελέχη των υπηρεσιών 
δόμησης.  

Η ενημέρωση θα γίνει στην αίθουσα της Περιφερειακής ενότητας. Απομένει η 
εκτύπωση των αφισών.   

 
 

Τα παραπάνω συζητήθηκαν στο σκέλος των ενημερώσεων της Διοικούσας 
Επιτροπής 

 
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  17 Σεπτεμβρίου 2018 

Ο Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας      
 
 
 

  
Λάππας Κωνσταντίνος                              Παπαβασιλείου Δημήτριος         
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2ο  θέμα: Συζήτηση – ανταλλαγή απόψεων σε θέματα που αφορούν τον κλάδο μας – 
για μια καλή και αποδοτική συνεργασία μεταξύ του Τμήματος μας και των Συλλόγων . 

 
Παρισταμένων των εκπροσώπων των Συλλόγων, έγινε ανταλλαγή απόψεων σε 

διάφορα θέματα. Η συνεχής συνεργασία Περιφερειακού  Τμήματος ΤΕΕ και 
Συλλόγων μηχανικών είναι δεδομένη σε θέματα που άπτονται τεχνικών θεμάτων 
του Νομού.  

 
Ακολούθως, παίρνοντας το λόγο ο κ. Καμαριώτης μέλος της Κεντρικής 

Αντιπροσωπείας, αναφέρθηκε στον σχεδιασμό του Κεντρικού ΤΕΕ για ψήφιση 
νέου οργανογράμματος. Ήδη ψηφίστηκε από την Διοικούσα του Κεντρικού ΤΕΕ 
με οριακή πλειοψηφία.  

Στόχος του ίδιου ως μέλος της Κεντρικής Αντιπροσωπείας αλλά και άλλων 
μελών της Αντιπροσωπείας που εκπροσωπούν άλλα Περιφερειακά τμήματα, είναι 
να μην ψηφιστεί το οργανόγραμμα, η εφαρμογή του οποίου θα σημαίνει 
κατάργηση των περισσοτέρων Περιφερειακών Τμημάτων του ΤΕΕ και 

αντικατάστησα τους με γραφεία. Πράγμα που σαφώς και εκμηδενίζει τόσο τον 
παρεμβατικό ρόλο του ΤΕΕ σε τεχνικά και όχι μόνο θέματα κάθε περιοχής, 
νομού, Δήμου, όσο και το κύρος και την αξιοπιστία του κλάδου.  

Θα πρέπει να γίνουν δυναμικές ενέργειες για την μη ευόδωση του εγχειρήματος 
ψήφισης νέου Οργανογράμματος από το Κεντρικό ΤΕΕ.  

 
Και πρότεινε: 
-Συντονισμός αντίδρασης, με συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων με 

εκπροσώπους που συμμετέχουν στην Κεντρική Αντιπροσωπεία και προέρχονται 
από άλλα Περιφερειακά Τμήματα. Αυτό να επιτευχθεί ακόμα και με ανάληψη 
της δαπάνης φιλοξενίας τους στην Χαλκίδα πριν την επόμενη συνεδρίαση της 
Αντιπροσωπείας που θα γίνει αρχές Δεκεμβρίου 2018, με χορηγίες από Τεχνικές 
Εταιρείες του νομού.  

-Παρουσία όλης της Διοικούσας του Περιφερειακού Τμήματος αλλά και μελών 
της Αντιπροσωπείας, το δυνατόν περισσότεροι, στην συνεδρίαση της Κεντρικής 
Αντιπροσωπείας που θα συζητηθεί το θέμα, για όσο το δυνατόν περισσότερες 
φωνές αντίδρασης και στήριξης της εισήγησης του ψηφίσματος που έχει 
κατατεθεί από τον κ. Καμαριώτη και υπογράφεται και από άλλα μέλη της 
Κεντρικής Αντιπροσωπείας.  

         
 

Τα παραπάνω ήταν συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων δεν έλαβε απόφαση  

 
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
Χαλκίδα  17 Σεπτεμβρίου 2018 

Ο Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας      
 
 
 

  
Λάππας Κωνσταντίνος                              Παπαβασιλείου Δημήτριος         
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